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MAGYAR VITORLÁS SZÖVETSÉG 

ELNÖKSÉGI ÜLÉS 

JEGYZŐKÖNYV 

Helyszín: 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3 Magyar Sport Háza IV. em Nagytárgyaló 

Időpont: 2018. március 6., 17:00 óra 

 

Jelen  
vannak: 

Elnökségi tagok: 

dr. Kollár Lajos - elnök 

Böröcz István 

Brencsán Ábel 

Friedl Mihály 

Rutai István 

Siklósi Máté 

Sükösd Balázs 

 

Jelen vannak még: 

Holczhauser András - főtitkár 

Fluck Réka 

Imhof Gábor 

Wonke Péter 

17:10 órakor dr Kollár Lajos elnök úr az elnökségi ülést megnyitja és megállapítja, hogy az elnökség 
szavazatképes, így ismerteti a napirendi pontokat. 

 Napirendi pont Előadó 

1. Főtitkári beszámoló Holczhauser András 

2. Pénzügyi beszámoló Holczhauser András 

3. 
Érdi Mária felkészüléséhez vásárolt kisbusz 
üzemeltetési engedélye 

Holczhauser András 

4. Balatrönk fejlesztés Holczhauser András 

5. MVSZ média stratégia Holczhauser András 

6. GINOP 7.1.2 tájékoztatás Imhof Gábor, Holczhauser András 

7. Kikért versenyek értékelési mátrixa Fluck Réka, Holczhauser András 

8. MVSZ határozatok 2016-17 teljesülése Böröcz István 

9. MTSZA tagság Holczhauser András 

10. Rendkívüli közgyűlés időpontja  Holczhauser András 

 
Egyebek:  

• MOB tag jelölése 
Holczhauser András 
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Az alábbi plusz napirendi pontokat javasolja az elnökség 

o Böröcz István Akadémia Stratégia leadásával és a leadás folyamatával kapcsolatos tájékoztatás 
kérése 

o Rutai István – Kéri, hogy Zsombi kéz sérülése kapcsán az elnökség egyeztessen a neki nyújtott 
idei támogatás folyósításáról és az elosztási elvek felülvizsgálatának lehetőségéről. 

o Siklósi Máté – Alapszabály és SzMSz módosításával kapcsolatos tájékoztatást kíván adni az 
elnökségnek. 

Ez elnökség a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 

1. napirendi pont: Főtitkári beszámoló 

Holczhauser András főtitkár tájékoztatja az elnökséget Berecz Zsombor sérüléséről, illetve az ebből 
adódó felkészülési programban történt két hónapos kiesésről. 

GDPR adatvédelmi szabályozás bevezetése kapcsán szükséges lépésekkel kapcsolatban a Titkárság 
felvette a kapcsolatot egy céggel, akit dr. Horváth István javasolt. A főtitkár megállapodott az 
átvilágításról és a szabályozásaink módosításával kapcsolatos javaslattételről. A megbízási díjról az 
elnökség tájékoztatást kapott, azzal, hogy a szabályzatok elkészítésében dr. Petró Éva is részt vesz 
majd. Siklósi Máté elmondta, hogy a megbízási díj megfelelőnek tűnik. A VIHAR rendszer is módosításra 
szorul majd az új adatvédelmi irányelvek bevezetése okán, így a fejlesztőkkel is elindultak a tárgyalások. 

EMMI pályázati elszámolások a tervek szerint haladnak. 

Az MVSz javaslatára az idei évben a Balatonfüredi Yacht Club kapja a Balaton Díjat. Március 24-én a 
Balaton Szövetség közgyűlésén Keszthelyen kerül átadásra a díj. 

MKB hitelkeret újratárgyalása megtörtént, és döntés született a hitelképességünkről, folyamatban van a 
szerződéskötés. A főtitkár megköszöni Rutai Istvánnak a segítséget a folyamat lebonyolításában. 

Az MVSz az idei évben is kitelepült a Budapest Boat Show-ra, a BAHART-tal közös standon, számos 
színpadi megjeleléssel. 8300 látogató volt, ez volt az első olyan alkalom, amikor csak hajókiállítás volt a 
Hungexpón. Tagszervezeteink is kiállítottak a tematikus standon. A színpadi előadásokra nincs igazán 
kereslet. 

2. napirendi pont: Pénzügyi beszámoló 

Az év eleje a legnehezebb időszak mindig pénzügyileg, hiszen a szezon még nem kezdőik el, de már 

számos kötelezettség áll fenn. Mind a versenyekkel, mind a versenyzőkkel kapcsolatban elindultak a 

kifizetések, ugyanakkor a tagdíj befizetések és az EMMI-s támogatások még nem érkeztek meg, ezek 

folyósítása késésben van. 

Versenysport szállítói tartozásnál már az egész éves keret látszik a kimutatásban, de ez jelen pillanatban 

nem jár kifizetési teherrel. Az olimpikon versenyzők kifizetésével az MVSz megközelítőleg 50%-ot 

teljesített már. 

MVM-ről újonnan kinevezett vezetőitől jó hírek érkeznek Érdi Mári támogatásával kapcsolatban, így az 

ő felkészülése biztosítottnak látszik a fennmaradó MVM támogatásból. Az MVSz keretet már egész évre 

kifizette, tekintettel arra, hogy a 2017. év utolsó negyedévében aktuális edzői díjak az idei keretből 

kerülnek levonásra. A Sennebogen is az éves támogatást átadta már Máriéknak. 

FMH-t az évek óta húzódó tagszervezeti tartozásokra elindítottuk. Áprilistól a versenyengedélyek, majd 

júniustól a szponzorpénzek is beérkeznek, így helyreáll majd a cash flow. 

Egy előzetes költségterv is elkészítésre került, melyet a főtitkárt úr ismertetett az elnökséggel, és 

elmondja, hogy április végére előreláthatólag véglegesíthető a költségvetési terv. A bevétel 

nagyságrendileg 330 millió forint lesz. 
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o Az eszköz bérbeadásokból származó bevételek az előző és idei évi eszközbeszerzések okán 

(buszok, motorosok) nyilvánvalóan jelentősen csökkeni fognak. 

o Egyéb bevételek között körülbelül 12 millió forint az, ami csak átfolyik a szövetségen a tovább-

számlázások miatt.  

o Most is folynak szponzorációs tárgyalások, melyek alapján feltételezhető, hogy a bevételi oldal 

nőni fog. 

o A szövetségi működést a tavalyi évhez hasonló módon tervezzük költség szinten. 

o A Kékszalagon mindenképpen szeretne a főtitkár az előző évekhez hasonlóan 40 millió forint 

nyereséget megtermelni. 

o A fogyatékkal élők támogatásával kapcsolatban a főtitkár úr Böröcz Istvántól kér tájékoztatást 

az ott folyó jelenlegi munkáról és tervekről. István tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Pegan Zoltán 

idén magánügyek miatt nem versenyez majd. Rajta kívül 3 aktív egység dolgozik jelenleg, 

akiknek van egy tavaly felújított motorosa, azonban 3 hajót vissza kellett adniuk. A következő 

elnökségi ülésre István elhozza az idei szakmai és pénzügyi terveket, mely alapján lehet majd 

kalkulálni ezen költségvetési sorról. UP edző támogatásról még beszélni kell és körvonalazni. 

o 5 millió forintot előirányzat szerepel olimpiai kvótaszerzés esetén kifizetendő prémium 

támogatásra. 

o Utánpótlás edzői bérezésre az előző évhez képest az EMMI-től származó 20 millió forint idén 

nem áll rendelkezésre, azonban 7,8 millió forint az utánpótlás edzőbérekre idén is megítélésre 

került. Ennek felhasználásáról a Versenysport bizottsággal szükséges további egyeztetéseket 

tenni. 

o A rádióhálózat-fejlesztésre az EMMI-től még nem érkezett válasz, így az erre a célra elkülönített 

6 millió forintos összeg még változhat. 

o Sportszakember képzésekkel kapcsolatban rögzíteni szükséges az előadók napidíjait mind 

napokra, mind előadókra lebontva. A következő ülésre a Titkárság határozati javaslatot készít, 

melyben a képzés összesen kifizetésre kerülő napidíját 200.000 forintban maximalizálná, míg a 

személyenként kifizethető napidíjat pedig maximum 80.000 forintban maximalizálná. Ezen felül 

szerződést kell előkészíteni, melyben az előzőket, az oktatás módját, az azzal kapcsolatos 

elvárásokat és azok tulajdon és felhasználási jogát konkretizálni szükséges. 

Brencsán Ábel kéri, hogy a költségvetési tervet jelenlegi állapotban a főtitkár továbbítsa az elnökségnek, 

függetlenül attól, hogy az még nem végleges. 

Rutai István kéri a főtitkár urat, hogy a következő elnökségi ülésen az elnökség szavazzon a 

költségvetési terv támogatásáról, azzal, hogy amennyiben indokolt később az attól való eltérés, az 

véleménye szerint elfogadható. 

Holczhauser András jelzi, hogy sok tétel esetében még bizonytalanságok állnak fenn, melyek várhatóan 

április végéig tisztázódnak. 

Wonke Péter felveti a kérdést, hogy nem lehetséges-e a rendkívüli- és rendez közgyűléseket egyidőben 

megrendezni. Holczhauser András tájékoztatja, hogy a könyvvizsgálat addig sajnos nem készülhet el, 

így erre nincs lehetőség. 

A főtitkár úr jelzi, hogy fontos lenne tisztázni, hogy a további bejövő szponzorációs és egyéb bevételek 

hogyan kerülnek majd felhasználásra. 

Brencsán Ábel kéri, hogy a szerződéses sportolók szerződésébe kerüljön bele, hogy a program és 

költségterveket a Versenysport bizottságnak és Titkárságnak beküldeni szükséges, és nyilatkozzanak 
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arról, hogy a tervezett költségtervet milyen forrásokból kívánja fedezni, illetve részletezze, hogy a várt 

összegeket pontosan kitől várja. 

Böröcz István kéri, hogy a következő elnökségi ülésre kerüljön be a Képzési bizottság munkaterve, 

hiszen számos fontos feladat került az ő hatáskörükbe, illetve mindenképpen tájékoztatást szeretne 

kapni a TF oktatásokról és oktatási hivatalba beadott oktatási terv előrehaladásáról is. 

Holczhauser András jelzi, hogy a rektorral március 13-án találkozik. Illetve egyeztet Dulin Jenővel és 

Fináczy Györggyel, mert jelenleg úgy érzi, hogy az információkat nem kapja meg. 

Az egyetemi képzéshez be kell nyújtani az anyagokat, MSC képzéshez, pedig egy disszertációval 

rendelkező kell. 

Böröcz István és Brencsán Ábel elmondják, hogy az MVSz elnökségének utat kell kijelölnie ezen a téren 

is, különben nem biztosítható a haladás. Fontos lenne Sigmond Andrást, mint az e téren legtöbb 

tapasztalattal rendelkező és legképzettebb szakembert a munkába bevonni. 

Az elnökség a főtitkári és pénzügyi beszámolókat egyhangúlag elfogadta. 

3. napirendi pont: Érdi Mári buszának engedélyeztetése 

Tekintettel arra, hogy az MVM SE 2017. év végén nem vette át Érdi Mária olimpiai felkészülését segítő 
a 65418/2016-os támogatói okirat alapján beszerzett eszközöket, azokat az MVSz-be aktiváltuk. 
Az Érdi Mária felkészülését segítő kisbusz üzembentartói engedélyét a Mári Érdi Kft. (Cgjsz: 05-09- 
028773, Adósz: 25526556-2- 05, Bankszámlaszám: 10101250-77802900- 01004000), 3400 
Mezőkövesd Mártírok u. 3.) javasoljuk átíratni, így az elszámolható költségek tekintetében a sportoló 
előnyösebb helyzetbe kerül és a felelősség nem az MVSz-t terheli. 
Az Érdi Mária Kft. – az elnökség javaslatára –  kérvényezte felvételét az MVSZ tagszervezetei közé. 

Holczhauser András tájékoztatja az elnökséget, hogy Mári Érdi Kft. még nem tagszervezete a 
szövetségnek, mert a fő tevékenysége nem felel meg a sporttörvénynek, jelenleg az 
reklámszponzorációs tevékenység. Gábor ígéretet tett, ennek megváltoztatására. 
Böröcz István a busz átíratását csak azt követően tenné meg, amikor a Kft. a szövetség tagszervezete 
lesz. 
Rutai István szerint a legfontosabb, hogy Mári támogatása rendben legyen. 

Holczhauser András elmondja, hogy a busz az MVSz tulajdonában van, és az MVSz üzemelteti, azonban 
így a költségek elszámolása előnytelen a szövetségnek. Az üzemeltetési engedélyt ezért szükséges 
átadni a kft-nek, amint az tagszervezetünk lett. 

Határozati javaslat: 

„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége az Érdi Mária olimpia felkészüléséhez vásárolt kisbusz 

üzemeltetési engedélyét átadja az MVSz tagszervezeteként nyilvántartott Mári Érdi Kft.-nek.” 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a javaslatot. 

4. napirendi pont: Balatrönk fejlesztés  

A Balatrönk rádióhálózat fejlesztése és a hozzájuk kapcsolódó terminálok működése az MVSz és 

tagszervezeti számára rendkívül fontosak a versenyrendezési feladatok ellátásánál. A projekt terv 

(mellékelve) végrehajtása és a szükséges terminálok beszerzése érdekében támogatást kértünk az 

EMMI sportállamtikárságától, melyet első körben elutasítottak. Ezt követően történt egyeztetéseket 

követően ismételten megküldtük támogatási kérelmünket, melyre az ígéret szerint a március 6-i 

elnökségi ülésig megérkezik a válasz. 

Jamrik Péterrel történt egyezetetést követően a költséghatékony működéshez a következő fejlesztések 

szükségesek:  

2db rádió fiók 1.640eFt, 1db antenna Balatonföldvárra 1.547eFt, 10db terminál 1.710eFt. 

2017 októbere óta három levelet küldött a főtitkár az EMMI-nek, amiket Jamrik Péter készített elő, Az 

első körben nem támogatták, de most hajlandóságot mutatnak, jelenleg a Titkárság várja a visszajelzést. 
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A Katasztrófavédelem kapta meg a keretet, amiből a támogatást reméltük. Az EMMI-nél érdeklődik az 

elnök és főtitkár úr, hiszen a fejlesztés az MVSz érdeke is, de ez közfeladat, külső forrásból szükséges 

a finanszírozása. 

Az elnökség a kérdés megtárgyalását a fentiek értelmében elhalasztja. 

5. napirendi pont: Médiastratégia 

Az ülést megelőző héten volt megbeszélés Balatonfüreden, ahol az a javaslat született, hogy jöjjön létre 
egy kommunikációs munkacsoport, amely a céggel együtt dolgozva alakítja ki a stratégiát. Versenysport 
és sportturisztika kettéválasztása mindenképpen szükséges, és ezt jobban szükséges hangsúlyozni. A 
főtitkár kéri, hogy az elnökség delegáljon a munkacsoportba hozzáértő személyeket. A BYC Varró Anna 
személyében megteszi ezt. A munkaanyagot az áprilisi elnökségire ülésre kívánják előterjeszteni. 

Böröcz István felhívja a figyelmet a szabályozások és munkamenetek leírásának szükségességére. 

Holczhauser András jelzi, hogy fontos kérdés a pályázati turisztikai médiaköltségek felhasználásának 

megtárgyalása is, melyről hamarosan dönteni szükséges. 

Az elnökség a kérdés megtárgyalását a fentiek értelmében elhalasztja, a médiastratégia tervezetet 

a következő elnökségi ülésre várja. 

6. napirendi pont: Státusz jelentés a GINOP 7.1.2-15 projektek állásáról 

GINOP 7.1.2.-15-2016-00007 

o A kishajók és kapcsolódó eszközök beszerzése kapcsán az IH-nál kezdeményezett jogorvoslatra 
adott válaszainkat megküldtük, az eljárás megállapítás nélkül lezárult 

o a projekt helyszíni ellenőrzése – melynek keretében a teljes közbeszerzési, számviteli 
dokumentációt, projektlőrehalasát – ellenőrizték „Projekt rendben” eredménnyel került lezárásra. 

o az I. és II. kifizetési kérelem kapcsán kapott hiánypótlásokat megválaszoltuk, rövidesen várható 
a 205 mFt kiutalása 

o III. sz. kifizetési kérelmet (59 mFt) benyújtottuk 
o az MVSz-től kapott összes kölcsön visszafizetésre került, a hitelkeretet a projekt likviditásához 

felhasználni nem kellett 
o a projekt likviditása biztosított 
o projektidőszak 

• a TSZ szerint tervezett projekt időszak fizikai zárása: 2018. április 30 

• a fizikai zárást 2018. augusztus 31-re szükséges módosítani, tekintettel arra, hogy várhatóan 
addigra érkeznek be a buszok, és 2018. július, augusztus hónapra tervezzük a kötelező 
reklám-kampányt 

• a projekt költségvetése erre az időszakra biztosított  

• pénzügyi zárás várhatóan 2018. novemberben 
o a kiírás szerint a pénzügyi zárást követő hónaptól indul az 5 éves fenntartási időszak, azaz 2018. 

december 1. 
o a 272/2014. (XI. 5.) Korm. rendelet (a 2014-2020 programozási időszakban az egyes európai 

uniós alapokból származó támogatások felhasználásának rendjéről) viszont a pénzügyi zárást 
követő naptári év január 1. naptól (azaz 2019. január 1.) 

A fenti ellentmondás feloldására állásfoglalást kértünk az IH-tól. A fenntartási időszak feladatairól 
készül a „MVA NKft monitoring szabályzata”, ami az áprilisi elnökség elő kerül beterjesztésre. Az 
áprilisi elnökségi ülésre kerül beterjesztésre az üzleti terv is, amivel kapcsolatban fontos kiemelni, 
hogy a támogatásból finanszírozott fejlesztés üzemeltetésből az MVA NKft-nek üzleti haszna nem 
keletkezhet. 
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GINOP 7.1.2.-15-2016-00013 

o az önkormányzattól megkaptuk a móló bontásához szükséges hozzájárulást, az azonban eltér a 

vízügyi hatóság elvárt tartalmú nyilatkozatától, valószínű emiatt hiánypótlásra fognak kötelezni 

o a területhasználati és ráépítési szerződés tartalmával az önkormányzat egyetértett, a szerződés 

végleges szövegezés alatt áll, melyet jogi tanácsadónk és a város főjegyzője koordinál 

o a kereskedelmi épület beruházójával reklám szerződés helyett az alábbi megállapodás látszik 

körvonalazódni 

• a „Balatonfüredi Megállópont” elnevezést a 1997. évi XI. törvény (a védjegyek és a földrajzi 
árujelzők oltalmáról) alapján védjegyoltalomban részesíthetjük 

• a létrejövő szerződésben a kereskedelmi épület mindenkori üzemeltetője köteles a védjegyet 
kiadványain feltüntetni 

Ezt a kötelmet beemeljük a város és Beruházó között kötendő szerződésbe. A védjegyhasználatért 25 

éven keresztül évi 5.000.000,-Ft összeget fizet. Így biztosítható, hogy ha az üzemeltető meg is változik, 

a BVSZK NKft 5 mFt/év bevétel mindenképpen realizálódjon. 

Rutai István érdeklődik a buszok beszerzésével kapcsolatban, melynek kapcsán Imhof Gábor elmondja, 

hogy az irányító hatóságtól nem kapott választ, és egyértelműen érezhető a közigazgatásban ügyintézés 

lassulása, mely várhatóan a következő hónapokban is így alakul majd. 

Gábor tájékoztatja az elnökséget, hogy a „Kishajók és kapcsolódó eszközök 2. ütem” közbeszerzési 

eljárás hiánypótlásaként megérkezett a minta optimist, melyről Szalontai Tamás, szakmai opponens 

szemlézést követően jelentést tett. A jelentést szerint az árbócgyűrű nem felel meg az elvártaknak, illetve 

a rudazat és a ponyvák esetében laborvizsgálatra van szükség a feltételeknek való megfelelés 

vizsgálatára. 

Rutai István személyesen látta a hajót. Véleménye szerint az nem felel meg az előírásoknak, és 

megerősítette Szalontai Tamás jelentését. Javasolja, hogy független szakértői vizsgálatot kérjen az 

MVSz, amennyiben a minták megfelelnek a költséget az MVSz, ellenkező esetben a beszállító viseli. 

Amennyiben nem felel meg, úgy Hodács Attila pályázatát kell nyertesként meghirdetni.  

A hátralévő beszerzésekről Imhof Gábor tájékoztatja az egybegyűlteket. 

Az elnökség a beszámolót elfogadja és a szakmai opponens vélemény alapján, a projektvezetőt 

utasítja az optimist rudazatának, árbocgyűrűjének és ponyvájának független szakértő általi 

bevizsgálására. 

Határozati javaslat: 

„Az MVSz elnöksége a korábbi és jelen GINOP beszámoló alapján hozzájárul ahhoz, hogy a GINOP 

7.1.2.-15-2016-00007 projekt fizikai zárásának határideje 2018. augusztus 31-re módosuljon.” 

Az elnökség ellenszavazat és tartózkodás nélkül egységesen elfogadta a javaslatot. 

7. napirendi pont: Kikért versenyek értékelési mátrixa 

A korábbi években használt szerződésformátumot több kritikai is érte. A szakbizottságok javaslatára objektív és a 

rendezési feltételeket figyelembe vevő szerződést készített elő a titkárság, melyet az előző elnökségi ülésre 

megküldtem. 

A versenyek értékelésére – a szerződés pontjainak figyelembevételével – készítettünk egy pontozási javaslatot, 

mely még nem került elfogadása és a véleményezre kiküldött tervezetre sem kaptunk visszajelzést az érintettektől. 

A pontozás objektív, az értékelési pontok meghatározásával felállítható a versenyek közötti rangsor.  

Kérdés, hogy az elnökség a pontok alapján alul teljesítőket kívánja-e valamilyen szankcióval sújtani, ha igen azt 
milyen szankciókat, milyen ponthatárokhoz köt. Holczhauser András és Fluck Réka tájékoztatja az elnökséget 
arról, hogy a munkacsoport segítségével elkészült a kikért versenyekkel kapcsolatos megállapodás, 
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melyből az esetleges egyet nemértések miatt a szankciók kikerültek. Ehelyett egy objektív értékelési 
rendszerrel történő ellenőrzés és rangsorolás lehetőségét rögzítettünk a dokumentumban. A bizottságok 
támogatásukat jelezték az efféle ellenőrző lista elkészítésében, illetve a versenybírói és versenyrendezői 
jelentések felhasználásával az értékelésben. Azonban a javaslat elkészítése óta bizottságoktól válasz 
nem érkezett. 

Az utolsó egyeztető ülésre a bizottságok (VRB, VSB, NB, VSB) és a támogatott ifjúsági versenyeket 
szervező egyesületek is meghívást kaptak, de mindössze a VBB, a VRB, a Titkárság és a BYC 
képviseltette magát. Amennyiben a mátrix elfogadásra kerül, úgy a bizottságokat és a Titkárságot 
szükséges felkérni a pontozás/értékelés folyamatának részletes leírására. 

A dokumentum október óta a munkacsoporttal folyamatosan átdolgozás alatt áll, de sajnos sok esetben 
a javaslatok nem, vagy csak késve érkeznek meg, ami lassította a munkát, így annak elkészülése már 
most jelentős csúszásban van. A versenynaptár véglegesítése nem lehetséges a megállapodás előtt, 
hiszen a rendező szervek ennek aláírásával vállalják el a ranglistaversenyek szervezését. 
Böröcz István hiányolja a konkrét szankciókat, nem tartja elégségesnek a szervezők rangsorolását. 

Rutai István egyetért a mátrix bevezetésével, és azt javasolja, azt használjuk az értékelésre, és 50% 

alatt tekintsük úgy, hogy a szervező nem felelt meg a feltételeknek. Javasolja, hogy a szerződésszegés 

szankcióit a mátrix segítségével szerezhető pontok szerint egyértelműen definiáljuk. 

Siklósi Máté ezzel egyetért, de azt javasolja a szezon végén a pontozás után vizsgálná meg, a 

szankcionálást. Úgy ítéli meg, hogy bár a pontrendszer jó, még mindig túlságosan is szubjektív, így akár 

teljesen azonos körülményeket az értékelők 15-20%-os eltéréssel pontozhatnak. Aggályosnak tartja azt 

is, hogy a szervező által felkért és fizetett versenyvezető értékeli majd a versenyt. A szerződés 

marketinggel kapcsolatos pontjaival kapcsolatban, pedig fenntartásai vannak az MVSz gyémánt fokozatú 

szponzorjainak megjelenítése kapcsán. 

Megjegyzi, hogy bár a pontozásos rendszeren a szerződés egyes pontjainak meg nem felelése esetén 

is megfelelhet, ennek ellenére bármely pont be nem tartása mindenképpen szerződésszegésnek 

minősül. Egyet nem értését fejezte ki a díjazás, és a versenyrendezői, versenybírói helyiségek 

előírásával kapcsolatban. Ezen betarthatatlan pontok miatt, nem javasolja elfogadni a szerződést. 

Nehezményezi, hogy a nagyhajós ranglistaverseny szervező egyesületek nem véleményezhették a 

megállapodást. 

Sükösd Balázs felveti, hogy a szerződéseket a rendező szervekkel egyenként egyeztesse a Titkárság, 

amit azonban sem a Titkárság nem fogad el, hiszen nem szeretné a döntések/engedmények felett 

önhatalmúlag ítélkezi, sem az elnökség többsége nem fogad el, tekintettel arra, hogy így különböző 

szerződési feltételekkel lehetne ranglista versenyeket szervezni, ami különböző minőségű versenyeket 

eredményezne. Fontosnak tartja, hogy a versenyek a lehető leghamarabb értékelésre kerüljenek, és ez 

nyilvánosságra kerüljön. 

Wonke Péter is jelzi, hogy nem tud olyan szerződést aláírni, melynek egyes pontjait nem tudja teljesíteni. 

Siklósi Máté nem ért azzal egyet, hogy a szerződés szövegezése az elnökséggel elfogadtatásra nem 

került. 

Rutai István javasolja a szerződés módosítást, mely szerint a szerződés ajánlásokat tartalmaz, és az 

értékelési mátrix szerint – mely a mellékletben megtalálható – a verseny értékelésre kerül, és 

amennyiben az 50%-ot nem ér el, az szerződésszegésnek minősül. 

Siklósi Máté a pontos értékelési rendszer hiányában ezt nem tudja elfogadni. 

Rutai István javasolja, hogy a mátrixban az értékelés bináris legyen. 

Holczhauser András kérdésként teszi fel, hogy a versenyrendszert támogató gyémántfokozatú 

szponzorok megjelenítése, amennyiben érdekkülönbözet nincs, miért nem elfogadható a 

tagegyesületeknek. 
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Siklósi Máté úgy véli, hogy olyan szponzort, aki az eseményt nem támogatja, nem lehet kötelezően 

megjelentetni, hiszen így értékes szponzori helyeket veszíthet a szervező. 

Holczhauser András elmondja, hogy mivel az MVSz által rendezett versenyek száma korlátozva lett az 

elnökség által, így az eladható szponzori felültetek is korlátozódtak. Amelyben a tagszervezetek 

szeretnék, hogy a Titkárság több támogatást szerezzen, abban az esetben több felületre van szükség. 

Az elnökség utasítja a Titkárságot, hogy a szerződéskötésben érintett feleket a Titkárság kérje fel 

a szerződés véleményezésére, majd 2018. március 9-én egy egyeztető ülés keretében, ahova 

meghívja az érintetteket, véglegesítse a szerződést, melyet a következő elnökségi ülés elé 

terjesszen. 

Böröcz István elmondja, hogy szükséges elnökségi döntéseket hozni és a Titkárságnak irányt mutatni, 

anélkül az előrehaladás a továbbiakban nem lehetséges. Mi az elnökség iránya a brand építése, vagy 

egy szolgáltató szövetség létrehozása. 

Dr. Kollár Lajos megjegyzi, hogy a kettőnek nem zárja ki egymást. 

8. napirendi pont: MVSz határozatok 

Holczhauser András tájékoztatja az elnökséget, hogy az irodavezető megbetegedése miatt, sajnos a kért 

dokumentáció elkészítése ugyan megtörtént, de az elnökségnek nem került kiküldésre. Ezért elnézést 

kér, és az elmaradást pótolja. 

Böröcz István kéri, hogy azon határozatokat melyek nem teljesültek vizsgálja meg a Titkárság, és 

bizonyos határozatokat pedig korrigáljon az elnöksége, hiszen azok teljesítése azóta észszerűtlenné 

vált. 

A következő elnökségi ülésre István részletesen kidolgozza az anyagot. 

Az elnökség a kérdés megtárgyalását a fentiek értelmében az anyagokat a következő elnökségi 

ülésre várja. 

9. napirendi pont: Magyar Turisztikai Szövetség Alapítvány tagság 

Az alapítványi formában működő Magyar Turisztikai Szövetség célja, hogy összefogja a turizmus 

területén működő érdekképviseleteket és hatékonyan képviselje a szakmai érdekeket. A független 

szervezetnek nem tagja egyetlen állami szereplő sem, a célja az MTÜ-vel történő szoros szakmai 

együttműködés kialakítása az NTS végrehajtásában. Az éves vagyoni hozzájárulás mértéke100.000 

Ft. 

Határozati javaslat: 

„A Magyar Vitorlás Szövetség belép a Magyar Turisztikai Szövetség Alapítványba.„ 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a javaslatot. 

10. napirendi pont: Rendkívüli közgyűlés összehívása 

A Balatonfüredi megállópont projekt fejlesztésének közbeszerzési eljárásának megindítása előtt az 

elnökség kérésére közgyűlést hív össze az MVSz. A fejlesztésekkel kapcsolatos egyeztetéseket 

március végéig le kell zárni. Az alapszabályunk értelmében a rendkívüli közgyűlés előtt 7 nappal 

szükséges a napirendipontok megküldése a tagságnak. Elnök úr javaslatára a tervezett helyszín 

Balatonfüred. 

Április 6-ra elnökségi ülést is tervezett a szövetség. Böröcz István kéri, hogy ezt napolják el, kettő egy 

időpontban ne kerüljön megrendezésre. Ennek értelmében a következő elnökségi ülés időpontja 

március 27. kedd 17:00. 

Határozati javaslat: 

„A Magyar Vitorlás Szövetség 2018. április 6-ra rendkívüli közgyűlést hív össze.” 
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Az elnökség egyhangúlag elfogadta a javaslatot. 

11. napirendi pont: MOB tagság 

Korábban automatikusan a főtitkár, elnök és egy választott tag volt. Az új szabályzat értelmében már 
csak egy tagja lehet a szövetségnek, így Litkey Farkast javasolják, lévén, hogy elnökségi tag. 

Határozati javaslat: 

„A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége MOB tagnak jelöli Litkey Farkast.” 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a javaslatot. 

Napirenden kívüli témák 

Akadémiai Stratégia EMMI-be történő benyújtása 

Böröcz István az Akadémiai Stratégia EMMI-be történő beadásával kapcsolatban összegyűjtötte az 

elnökségi határozatokat, és ezek alapján úgy véli, hogy az anyag   beadása felhatalmazás nélkül történt, 

és több elnökségi határozatnak nem felel meg. 

Böröcz István kérdésként teszi fel, hogy az egy éves beadási késedelem és a beadott anyag után mik a 

további lépések. 

Dr. Kollár Lajos elnök elmondja, hogy a beadott anyag nem végleges, ez egy munkaanyag, mely további 

kimunkálásra szorul. Kérdésként teszi fel, hogy az elnökség támogatja-e, hogy az Akadémia C szintjét a 

BYC 1912 valósítja majd meg, és ezt az EMMI felé is jelezze. 

Böröcz István jelezte, hogy az elnökségi határozatok alapján eddig is ezt kellett volna tenni. 

Nemtetszését fejezi ki a beadott anyaggal szemben, és a stratégia kidolgozását hiányosnak ítéli meg, 

melyet az elnökségi határozati javaslatok is igazolnak. 

Rávilágít arra is, hogy a témában meghozott határozatok több esetben ellentétesek egymással. 

Rutai István szerint, mivel az EMMI szűk határidővel várt tőlünk a munkaanyagot, annak végleges 

kidolgozására nem volt lehetséges. Egyetért az anyag beadásával, azzal, hogy továbbra is tárgyalni 

szükséges dr. Ugron Gáspárral, és meg kell várni az EMMI reakcióját, hogy a további teendők 

körvonalazódjanak. Ha egyértelművé válik egy végleges irány, akkor lehet végleges anyagot kidolgozni, 

melyet természetesen az elnökséggel meg kell szavaztatni. 

Böröcz István megjegyzi, hogy félő, hogy az EMMI az anyagot jelen állapotában elfogadja, és azon már 

változtatni nem lehet majd, holott számtalan kérdéses pontot nem tisztáz a beadott stratégia. 

Siklósi Máté sem ért egyet az ügyrenddel, de úgy véli, hogy mégis előrébb lendítheti az ügy menetét. 

Sükösd Balázs is úgy látja, hogy ezzel a lépéssel végre tárgyalási pozícióba került a szövetség mind 

Ugron Gáspárral, mind az EMMI-vel. 

Böröcz István kéri, hogy a szövetség feleljen meg az általa lefektettet szabályozásnak, nehezményezi, 

hogy a jegyzőkönyvek és határozatok késve kerülnek fel a honlapra. 

Sükösd Balázs javasolja, hogy dr. Ugron Gáspár tegyen javaslatot a C szint működtetésére, és azt 

írásban terjessze elő a következő elnökségi ülésre. 

Böröcz István ezt elfogadhatónak tartja, és kéri, hogy a dr. Ugron Gáspár által kidolgozott és az MVSz 

által kidolgozott anyagok az elnökség előtt kerüljenek összefésülésre, és azt küldje be a szövetség az 

EMMI-be. 

Holczhauser András főtitkár jelzi, hogy az akadémia szempontrendszer a már létező sportági akadémiák 

szempontrendszere szerint került kialakításra, tehát ez valószínűsíthetően az EMMI-nek megfelelő lesz. 

Tehát a belső működtetést kell kidolgozni. Az anyag beküldése eredményezte, hogy végre az MVSz 

tárgyalásra időpontot kapott az EMMI-ben, és Ugron úr is felkereste az elnök urat az együttműködés 

megkezdésére. 
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Böröcz István az előzőkre reflektálva megerősíti, hogy véleménye szerint a beadott anyag 70%-os, ezért 

szükséges annak kidolgozása. 

A Balatonfüredi Megállópont projekt-hez kapcsolódó SZ. Z. SZÁLLODAFEJLESZTŐ Korlátolt 

Felelősségű Társasággal megkötendő megállapodás tervezetismertetése 

Az elnökség aggályosnak tartja, hogy amennyiben a SZ. Z. SZÁLLODAFEJLESZTŐ Kft. nem kap 

támogatást, tehát a szálloda nem épül fel, akkor a kikötő fenntarthatósága csorbul. Mindenképpen két 

fenntarthatósági terv kidolgozására van szükség, melyeket a közgyűlés elé kell vinni. 

Az MVSz-nek nincs tőkéje a szálloda felépítésére, így kedvezőbb, amennyiben egy befektető építi fel a 

szállodát a területen. Mivel a terület nem a szövetség tulajdona, így ez tűnik megfelelő megoldásnak. 

Nincs lehetőség várakozásra, további források szerzésére. 

Brencsán Ábel szerint a terv szerinti parkolóhely, mely jelenleg 77 db a 150 férőhelyes kikötőhöz, nem 

elégséges. 

A Szövetségnek döntést kell hozni az épület felhasználásáról, szükséges egy szakmai- és költségterv 

terv összeállítása. 

Holczhauser András tájékoztatja az elnökséget, hogy a földhasználati jog és az építési engedély még 

nincs aláírva. 

20:10 Sükösd Balázs távozik az ülésről. 

Wonke Péter elmondta, hogy a tárgyalások során mindent megtettek a szövetség számára legjobb 

feltételek megteremtése érdekében. 

Az elnökség kéri a főtitkár urat, hogy a szerződés aláírására vonatkozó határozati javaslatot, elektronikus 

úton szavaztassa meg. 

Berecz Zsombor sérülése 

Rutai István emlékezteti az elnökséget, hogy a korábbi elnökségi határozatok alapján Berecz Zsombor 

idei támogatása a sérüléstől függetlenül folyósításra kell, hogy kerüljön, hiszen azt az előző évi 

eredményeivel érdemelte ki. Mivel 8 hetes kieséséről van szó, ami a felkészülési programot jelentősen 

érinti, hiszen három verseny esik ebbe az időszakba, a Finn Európa-bajnokság is. Kéri a Titkárságot, 

hogy Berecz Zsombortól egy módosított felkészülési tervet és költségtervet küldjön meg a VSB-nek és 

a Titkárságnak. 

A VSB javasolja, hogy határozat formájában biztosítja Berecz Zsombort arról, hogy a sérülés az idei 

támogatást negatívan nem érinti. Ezzel egyidőben az elnökség az aarhusi világbajnokságot követően 

felülvizsgálja a szerződéses sportolók felosztási elveit, és szükség esetén változtatásokat eszközöl azon. 

Az elnökség felkéri Holczhauser András főtitkárt, hogy a VSB által megküldött határozati 

javaslatot elektronikus úton az elnökséggel szavaztassa meg. 

Alapszabály és SzMSz módosítás 

Siklósi Máté tájékoztatja az elnökséget, hogy az Alapszabály módosításához az alap 

dokumentumtervezet elkészült. A munka során több helyen kérdések merültek fel, melyekben az 

elnökségnek szükséges döntenie. Az alapszabály tervezetet és az összegyűjtött kérdéseket Siklósi Máté 

az elnökségnek megküldte, és kéri, hogy a feltett kérdésekkel kapcsolatban küldjék meg elképzeléseiket. 

Kéri, hogy a közgyűlésre egy az elnökség által határozatban támogatott Alapszabály tervezet kerüljön 

előterjesztésre. 

Következő elnökségi ülés: 2018. március 27. kedd. 17:00 óra 

Jegyzőkönyv lezárva: 20:35 perckor 
Jegyzőkönyvvezető: Fluck Réka 
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Jóváhagyta: Holczhauser András főtitkár 


